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чика

Статья посвящена вопросам заключения договора перевозки пассажира воздушным транспортом через уполномоченного 
агента перевозчика. Автор выделяет несколько дискуссионных аспектов, связанных с ответственностью уполномоченного 
агента перевозчика, возможностью пассажира получить обратно уплаченные за билеты денежные средства. В заключение 
предлагается совершенствовать действующее законодательство с целью устранения существующих пробелов.
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Bazhina Maria A., Associate Professor of the Department of Entrepreneurial Law of the Ural State Law University (USLU), Candidate 
of Legal Sciences. Conclusion of a Passenger Air Transportation Agreement through a Carrier's Authorized Agent

The article deals with the questions of the formation of the passengers carriage contract by air through authorized agent of the carrier. 
The author points out several disputable aspects of the authorized agent’s liability, the opportunity for the passengers to get amount paid back. 
As the conclusion there is a suggestion to develop the current transportation legislation in order to regulate the existing gaps.
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